

Goethe-Institut Philippinen Newsletter - April - "Dreileben - Don't follow me around"



Dear friends of the Goethe-Institut,

Welcome to our newsletter!

We want to keep you up to date with what is happening around your Goethe-Institut, along with current information about German culture and activities in the Philippines.



Wednesday Movie Nights - "Dreileben - Don't follow me around"

We are pleased to present to you the next film of our **Dreileben - Crime series**.

We will be showing the following film this **Wednesday, April 15, 2015**, at **6pm** in the **Goethe-Institut, library**.

Don't follow me around

Director: Dominik Graf, colour, 88 min., Germany, 2010-11

A sexual offender is loitering somewhere in the Thuringian forest. Police psychologist Johanna is sent to Dreileben to assist in the case. She goes to stay

with her friend Vera temporarily. The two women find out that, ten years earlier in Munich, they had been in love with the same man at the same time, but never bumped into each other.

The film *Komm mir nicht nach* (Don't follow me around) is part of our current film series: [Dreileben - Crime Series in April](#)

Free admission!

Date: Wednesday, April 15, 2015

Time: 6:00PM

Venue: Goethe-Institut Philippinen, library

G/4-5/F Adamson Center

21 Leviste St., Salcedo Village, 1227 Makati City

For more information on the film series visit our website: [Dreileben - Crime series in April](#)

For more information on the film visit our movie page: [Dreileben - Don't follow me around](#)

Contact: +632 8405723 to 24
schools@manila.goethe.org

Have fun!



Filmabend - "Dreileben: Komm mir nicht nach"

Wir freuen uns, Ihnen unseren nächsten Film in der Filmreihe **Dreileben - Krimireihe im April** vorzustellen.

An diesem **Mittwoch, 15. April 2015**, um **18 Uhr** wird der folgende Film in **der Bibliothek des Goethe-Instituts** gezeigt:

Komm mir nicht nach

Regie: Dominik Graf, Farbe, 88 Min., Deutschland, 2010-2011

Irgendwo im Thüringer Wald irrt ein Sexualverbrecher umher. Die Polizei-psychologin Johanna wird zum Einsatz nach Dreileben abkommandiert. Vorübergehend wohnt sie bei ihrer Freundin Vera. Den beiden Frauen wird klar, dass sie vor zehn Jahren in München in denselben Mann verliebt waren – zur gleichen Zeit, ohne sich jemals begegnet zu sein.

Der Film **Komm mir nicht nach** ist Teil unserer aktuellen Filmserie: [Dreileben - Die Krimireihe im April](#)

Eintritt frei!

Datum: Mittwoch, 15. April 2015

Uhrzeit: 18.00 Uhr

Ort: Goethe-Institut Philippinen, Bibliothek

G/4-5/F Adamson Center

121 Leviste St., Salcedo Village, 1227 Makati City

Mehr Informationen zur Filmserie finden Sie auf unserer Website:

[Dreileben - Die Krimireihe im April](#)

Mehr Informationen zum Film finden Sie auf unserer Filmseite: [Komm](#)

[mir nicht nach](#)

[Kontakt: +632 8405723 bis 24](#)

schools@manila.goethe.org

Wir wünschen Ihnen viel Spaß!

To unsubscribe from the GImanila-lis mailing list, please send an email with a blank subject and "unsubscribe GImanila-lis" written in the body to lyris@lists.goethe.de

Um von der GImanila-Lis-Mailingliste abbestellen, schicken Sie bitte eine Email mit einem leeren Betreff und "abbestellen GImanila-Lis", geschrieben im Körper zu lyris@lists.goethe.de